
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 25. juni 2021 stillet følgende spørgsmål nr. 

1457 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Jane Heitmann (V). 

 

Spørgsmål nr. 1457:  

” Vil ministeren kommentere henvendelsen fra Alzheimerforeningen m.fl., jf. SUU 

alm. del – bilag 482 og tilkendegive, om der i epidemiloven eller andre lovgivninger er 

hjemmel til at opretholde besøgsrestriktioner på plejehjem, hvor der ikke er udstedt 

påbud fra Styrelsen for Patientsikkerhed? Derudover bedes ministeren oplyse, hvilke 

klagemuligheder der er adgang til i forhold til uretmæssig opretholdelse af besøgsre-

striktioner på plejehjem, og om ministeren finder disse tilstrækkelige?” 

 

Svar: 

Sundhedsministeriet har ikke mulighed for at svare inden for fristen. Jeg forventer at 

kunne fremsende en endelig besvarelse ultimo september 2021. 
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